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Jegyzőkönyv

Készült: Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2016. február 15-i Soros
üléséről a Kiskörei Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében.

Jelen vannak: Magyar Csilla polgármester
Holló Gyula
Németh Mihályné
Oláh Ferencné
Pócs János képviselők

Meghívottak:
Kiskörei Polgármesteri Hivatal részéről:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal
Dr. Molnár Péter aljegyző tanácskozási joggal
Kovács Márton Intézményvezető
Feketéné Perge Veronika Kiskörei OV-LAK Ovoda intézményvezető
Patakfalvi Imre Kisköre Roma Nemzetiségi Onkormányzat elnöke
Forgács István MSZP helyi szervezet képviselője

A jelenléti ív jegyzőkönyv „A” mellékletét képezi.

Jegvzőkönvvvezető: Pócs Jánosné

Magyar Csilla polgármester köszöntötte a Testületi ülésen megjelent tagokat,
meghívottakat, megállapította, hogy az ülésen 5 képviselő van jelen, a képviselő-testület
határozatképes, az ülést megnyitotta. Elmondta, bogy Takács Attila alpolgármester ás Fejes
Lőrinc képviselő később érkeznek.
A polgármester az alábbi napirendet javasolta megtárgyalásra.

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt Fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Kjsköre Városi Önkormányzat 2016. évi költségvetése.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Tájékoztató az Arany János Tehetséggondozó Programban az utóbbi öt évben résztvevő
tanulókról, eredményeikről. Tájékoztató a 2016/2017-es tanév első osztályhoz szükséges
létszámról.
Előadó: Vásárhelyi Pál Általános Iskola intézményvezetője.

4. Tájékoztató a közfoglalkoztatás 2015. évi helyzetéről és a 2016. évi tervezetről.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

5. A települési támogatásról szóló 3/2015(11. 25.) önkormányzati rendelet módosítás megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

6. Beszámoló a Pénzügyi és Jogi Bizottság 2015. évi munkájáról.
Előadó: Oláh Ferencné Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke

7. Egyebek
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A képviselők részéről más javaslat nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként tette
fel: Ki az, aki az általa javasolt napirendi pontokat elfogadja? Kézfelnyújtással jelezze’
A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

14/2016.(II. 153 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta a
polgármester napirendi pontra tett javaslatát, mely a következő:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Kisköre Városi Önkormányzat 2016. évi költségvetése.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Tájékoztató az Arany János Tehetséggondozó Programban az utóbbi öt évben résztvevő
tanulókról, eredményeikről. Tájékoztató a 2016/2017-es tanév első osztályhoz szükséges
létszámról.
Előadó: Vásárhelyi Pál Altalános Iskola intézményvezetője.

4. Tájékoztató a közfoglalkoztatás 2015. évi helyzetéről és a 2016. évi tervezetről.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

5. A települési támogatásról szóló 3/2015.(II. 25.) önkormányzati rendelet módosítás
megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

6. Beszámoló a Pénzügyi és Jogi Bizottság 2015. évi munkájáról.
• Előadó: Oláh Ferencné Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke

7. Egyebek

8. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

A meghívó a jegyzőkönyvhöz „B” mellékletként csatolva).

1; napirend
(Irásos anyag a jegyzőkönyvhöz „C” mellékletként csatolva).

A napirendre vonatkozóan a képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott cl, Magyar
Csilla polgármester kérdésként tette fel: Elfogadja-e képviselő-testület az 1. napirendi pont
tárgyát képező tájékoztatót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következőképpen határozott:
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15/2016.(II. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta a lejárt
határidejű határozatokról szóló jelentést a két ülés között végzett munkáról adott írásos
tájékoztatóval együtt.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

2. napirend

Magyar Csifla polgármester a napirendre vonatkozóan a következőket mondta el: A
Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalta az önkonnányzat 2016. évi költségvetését. Kérte a
Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság döntését.

Oláh Ferenené a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke elmondta: A Pénzügyi és Jogi Bizottság
megtárgyalta az önkormányzat 2016. évi költségvetését, s rendelet formájában elfogadásra
javasolják.

Pócs János képviselő megjegyezte: Számára érthetőbb és átláthatóbb lett volna, ha
szakfeladatonkénti kirnutatás szerint készült volna a költségvetés.

Tóth János Zoltán jegyző válaszában elmondta, hogy a Magyar Államkinestár által kértek
szerint készítették el a költségvetést.

A képviselők részéről a 2016. évi költségvetéshez több kérdés, észrevétel nem hangzott el,
Magyar Csilla polgármester szavazásra bocsátotta az önkormányzat 2016. évi
költségvetését. Kérdése: Az előterjesztett költségvetést elfogadja-e? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő S képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett meghozta következő rendeletét:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 1/2016.(II. 16.) önkormányzati
rendelete:
Az önkormányzat 2016. évi költségvetéséről.
(Rendelet a mellékletekkel együtt a jegyzőkönyv „D” mellékletét képezi).

3. napirend

Magyar CsiHa polgármester kérte a napirendi pontok megváltoztatását, mégpedig úgy,
hogy az Arany János Tehetséggondozó Programban az utóbbi öt évben résztvevő tanulókról,
eredményeikről, és a 2016/2017-es tanév első osztályhoz szükséges létszániról szóló tájékoztató a
fónapirendi pontokban utolsóként kerüljön megtárgyalásra, mivel ez alpolgármester úr kérése
volt, ő azonban még nem érkezett meg.

A képviselők a polgármester kérésével egyetértettek, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki elfogadja, bogy az Arany János Tehetséggondozó Programban
az utóbbi öt évben résztvevő tanulókról, eredményeiből, és a 2016/2017-es tanév első
osztályhoz szükséges létszámról szóló tájékoztató a fónapirendben utolsó napirendi pontként
kerüljön tárgyalásra? Kézfelnyújtással jelezze.
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A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, bogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett az alábbiakban határozott:

16/2016.(II. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta, hogy az
Arany János Tehetséggondozó Programban az utóbbi öt évben résztvevő tanulókról,
eredményeikről szóló, és a 2016/2017-es tanév első osztályhoz szükséges létszámról szóló
tájékoztató a fónapirendben utolsó napirendi pontként kerüljön tárgyalásra, Így az előzőekben
elfogadott napirendek 3. napirendjétől az alábbiak szerint következnek:

3. Tájékoztató a közfoglalkoztatás 2015. évi helyzetéről és a 2016. évi tervezetről.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

4. A települési támogatásról szóló 3/20l5.(II. 25.) önkoniiányzati rendelet módosítás
megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

5. Beszámoló a Pénzügyi és Jogi Bizottság 2015. évi munkájáról.
Előadó: Oláh Ferencné Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke

6. Tájékoztató az Arany János Tehetséggondozó Programban az utóbbi öt évben résztvevő
tanulókról, eredményeiből. Tájékoztató a 2016/2017-es tanév első osztályhoz szükséges
létszámról.
Előadó: Kovács Márton a Vásárhelyi Pál Altalános Iskola intézményvezetője.

7. Egyebek

8. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

3. napirend
Tájékoztató a közfoglalkoztatás 2015. évi helyzetéről és a 2016. évi tervezetről.
Előadó: Magyar Csilla polgármester
(Irásos tájékoztató a jegyzőkönyvböz „E” mellékletként csatolva).

Magyar Csilla polgármester a napirenddel kapcsolatban a következőket ismertette: Szinte
teljes elszámolásra került a 2015/2016-os mintaprogramok eredménye, még a bér és járulékai
van hátra. Az eredmények láthatók a tájékoztatóban. A BM részéről többször volt ellenőrzés,
mint ahogy a tervezéssel kapcsolatban is. Uj program kerül beindításra a mezőgazdasági
programon belül. Az ellenőrzés során láthatták azt, hogy minden dokumentációval van
alátámasztva, számszaki és adminisztrációs vonatkozásban egyaránt. Nagy kifogás nem
merült fel, rendben találták.
A pályázat benyújtásra került, a Belügyminisztérium részéről azonban még nincs elfogadva.

Pócs János képviselő kifogásolta, hogy a közmunkások lcülterületen nincsenek kellőképpen
ellenőrizve, sokkal nagyobb intenzitással kellene ezt tenni, mert a munkavégzésükkel sok
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probléma van. A járda építésért viszont dicséret illeti meg azokat, akik ott dolgoztak, mert
látszik, bogy jó munkát végeztek.
A képviselő kérdése, hogy a járda építés az idén folytatódik-e? Főként a Dózsa György és az
Erzsébet Út közötti részre gondol.

Magyar Csilla polgármester a képviselői kérdésre adott válasza: Az idei évben vasúton túli
részen, a Damjanich, Ujvilág, Bartók Béla utak járda megújítását, építése van betervezve. A
Dózsa György és Erzsébet űt közötti járda szakasz építése is megtörténik. A belvárosi részen
Így igényes járdarendszer kerül kiépítésre.

Pócs János képviselő a Kinizsi út temető oldalában lévő járdát is említette.

Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta: Az első program keretében a szembe
lévő oldalon került megújításra a járda, de az említett járdaszakasz megújítása is tervbe van
véve, melyet más, egyéb pályázati forrásból szeretnének megvalósítani, hiszen kiemelten
fontos.

Holló Gyula képviselő a közmunkások munkamoráljával kapcsolatban mondta cl
véleményét: Napi szinten szembesül a munkavégzésükkel. Egyetlen egyszer sem ment úgy el
mellettük, hogy dolgozni látta volna őket. Tapasztalta azt is, bogy borzalmas szemetet
hagynak maguk után. A munkairányítóknak olyan embereket kellene felvenni, akik
hathatósan tudna figyelni a dolgokra.
Ugy gondolja, hogy az állattenyésztést is szakemberrel kell majd végeztetni.
A képviselő szintén kiemelte a járda építést, dicséretesnek nevezte a munkavégzést.

Magyar Csilla polgármester az elhangzottakra az alábbi választ adta: A problémákat látják,
de azért vannak változások, hiszen a jelenléti íveket kizárólag a munkavezetőnél lehet aláírni.
Tudott dolog, hogy a kőzmunkaprogranimal vannak problémák, ennek ellenére Kiskörén van
a legtöbb csere, mert az alkalmatlanokat megpróbálják kiszűrni. Vannak azonban olyan
kényszerhatások, amelyek miatt a büntetés nem lehet hosszú távú, mert kerülhetnek olyan
élethelyzetbe emberek, amikor másként kell mérlegelni, vagy nines megfelelő képességű
személy. A Belügyminisztériumnak és a Foglalkoztatási Osztálynak is elvárásai van,
meghatározzák, hogy kiket lehet felvenni.
Azt is el kell mondani, hogy a Foglalkoztatási Osztállyal igen komoly viták voltak, elég
gúnyos megjegyzéssel éltek, amit többször kikért az önkormányzat nevében.
Az állatok megvásárlása a tanya megvétele után lesz, s megfelelő állattenyésztési
ismeretekkel rendelkező emberek kerülnek felvételre.
Az építőipari munkát végző embereknek a munkája sokat ért, hiszen általuk kerültek
felújításra a könyvtár udvarában lévő épületek. A szociális gondozóknak tálaló konyhát
alakítottak ki, felújításra került a műhely, valamint az önkormányzati szolgálati lakások
felújításában is tevékenyen részt vettek.
Személy szerint a tanfolyamokat nem sokra tartja, mert abból nem sok mindent tanulnak,
véleménye szerint a munka iránti képességet kellene fejleszteni.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem voh, Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta a napirendet. Kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület a tájékoztatót?
Kézfelnyújtással jelezze.
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A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett elfogadta a közfoglalkoztatás 2015. évi helyzetéről
és a 2016. évi tervezetről szóló tájékoztatót, melyrőla határozat a következő:

17/2016S11. 153 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta a
közfoglalkoztatás 2015. évi helyzetéről és a 2016. évi tervezetről szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

4. napirend
A települési támogatásról szóló 3/2015.(II. 25.) önkormányzati rendelet módosítás
megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

Magyar Csilla polgármester kérte a Humán Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság
döntését.

Pócs János a Humán Bizottság elnöke a rendelettervezetre vonatkozóan elmondta: A
Humán Bizottság az ülést megelőzően a rendelettervezetet megtárgyalta, a módosításokkal
együtt elfogadásra javasolják.

Magyar Csilla polgármester kiegészítésként a következőket mondta el: Mindkét oktatási
intézményből megkereséssel éltek az önkormányzat felé azok a szülők, akik az étkezésért
fizetnek. A rendeletbe belefoglalásra került ezen szülők fizetési kötelezettségének
önkormányzat által történő átvállalása.

Pócs János képviselő hangsúlyozta, hogy csak a kiskörei gyerekek részére vállalja át az
önkormányzat.

Tóth János Zoltán jegyző az általános iskola intézményvezetöjéhez intézte kérdését, mely
szerint: Mennyi gyerek fizet az étkezésért, és mennyi az, aki térítés ellenében igénybe
vehetné, de ezért nem kérik.

Kovács Márton Intézményvezető nem tudta pontosan megmondani.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Ki az, aki elfogadja a települési támogatásról szóló rendelet módosítását?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következő rendeletet alkotta:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 2/2016S11. 16.) önkormányzati
rendelete:
A települési támogatásról szóló önkormányzati rendelet módosításáról.
(Rendelet a jegyzőkönyv „F” mellékletét képezi).



23

5. napirend
Beszámoló a Pénzügyi és Jogi Bizottság 2015. évi munkájáról.
Előadó: Oláh Ferencné Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke
(Beszámoló a jegyzőkönyvhöz „G” mellékletként csatolva).

Oláh Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke szóbeli kiegészítést nem kívánt tenni.

Magyar Csilla polgármester a beszámolóhoz kapcsolódva az alábbiakat mondta el: Az elnök
asszony a két külsős bizottsági taghoz felhívást intézett, amiért a bizottsági üléseken nem
vesznek részt, s ezért köszönet illeti meg.

Takács Attila alpolgármester az ülésre megérkezett.

Oláh Ferencné Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke a polgármester által elhangzottakhoz a
következőket mondta el: E-mailben küldött felhívást a két külsős bizottsági tagnak, amiért
rendszeresen nem jelennek meg bizottsági üléseken. Kérte őket, döntsék el, hogy részt
kívánnak-e venni a továbbiakban a bizottság munkájában, hiszen rendszeres
távolmaradásukkal hátráltatják a bizottság munkáját. A bizottság nem tud teljes munkát
végezni úgy, hogy két ember megengedheti magának, hogy rendszeresen nem vesznek részt
az üléseken.

Holló Gyula képviselő a fentiekhez hozzátette: Véleménye szerint már most el kell
gondolkodni azon, hogy a két külsős bizottsági tag lemondása esetén kik lehetnek azok, akiket
fel lehet kérni erre a munkára.

A képviselők részéről kérdés, több észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta a Pénzügyi és Jogi Bizottság 2015. évi munkájáról szóló beszámolót.
Kérdése: Ki az, aki elfogadja a Pénzügyi és Jogi Bizottság 2015. évi munkájáról szóló
beszámolót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő 5 igen, 1 Fő tartózkodás mellett szavazott, Magyar Csilla polgármester
megállapította, hogy a képviselő-testület 5 igen, 1 Fé tartózkodás mellett az alábbiak szerint
döntött:

18/2016.(II. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen, 1 15 tartózkodás mellett elfogadta a
Pénzügyi és Jogi Bizottság 2015. évi munkájáról szóló beszámolót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Oláh Ferencné Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke

Határidő: értelem szerint.
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6. napirend
Tájékoztató az Arany János Tehetséggondozó Programban az utóbbi Lit évben résztvevő
tanulókról, eredményeikről. Tájékoztató a 2016/2017-es tanév első osztályhoz szükséges
létszámról.
Előadó: Kovács Márton a Vásárhelyi Pál Altalános Iskola intézményvezetője.
(Tájékoztató a jegyzőkönyvhöz „H” mellékletként csatolva).

Kovács Márton a Vásárhelyi Pál Általános Iskola intézményvezetője szóbeli
kiegészítésként a következőket mondta cl: Az utóbbi öt évben 10 gyereke jelentkezett az
Arany János Tehetséggondozó Programra. Ebből 9 gyerek a Szilágyi Erzsébet
Ginmáziumban, 1 gyerek pedig a Neumann János Szakközépiskolába, s két gyerek kivételével
tisztességgel helytálltak.
A leendő első osztályosok létszáma Kisköréről 33 fé, Tiszanánáról 3 Fő.
Az intézményvezető megköszönte az étkezéshez való hozzájárulást.

Takács Attila alpolgármester annyit kívánt megjegyezni az elmondottakhoz, hogy a
tájékoztató kérése az ő kezdeményezése volt jó szándékú kontroll céllal.

Magyar Csilla polgármester az alábbi kérdést intézte az hitézményvezető felé: Aki
időközben ott hagyja az iskolát, annak van visszafizetési kötelezettsége?

Kovács Márton Intézményvezető válasza: Erről nincs tudomása. Arról viszont örömmel
számolhat be, hogy Oláh Csilla már felvételt nyert Egerbe, Csonka Luca pedig Kecskemétre.

Pócs János képviselő dicséretesnek tartotta, hogy a 10 gyerekből nyolc elvégezte a
Programot.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem hangzott el, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki elfogadja

A jelenlévő 6 képviselő igennel válaszolt, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

19/2016.(II. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta az Arany
János Tehetséggondozó Programban az utóbbi öt évben résztvevő tanulókról, eredményeikről,
és a 2016/2017-es tanév első osztályhoz szükséges létszárnról szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Kovács Márton Intézményvezető

Határidő: értelem szerint.

Fejes Lőrinc képviselő megérkezett az ülésre.

7. Egyebek

E napirendi pont keretében tárgyalta a képviselő-testület Kisköre településrendezési eszközei
módosítását Magyar Csilla polgármester előterjesztésében.



25

A polgármester a következőket adta elő: A Köre — Rákhát Kit. kérte Kisköre Város
Településrendezési eszközei módosításának kiegészítését az ő területükre, s ezek után
egyeztetésre került sor a tervezővel. A megbízást az önkormányzatnak kell módosítani, s a
külterületi ingatlanok vonatkozásában a Települési Rendezési Tervbe való vételét, és ennek a
díját a Köre — Rákhát Kit. fogja fizetni.

Pócs János képviselő kérdése: Olyan nagy átalakítást kell ott végezni?

Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta: A Kit. tyúk farmot szeretne létesíteni,
teljesen Új épületeket építeni, s a jelenlegi Rendezési Tervben 3 % a beépíthetőség, s ők 10 %-

ra szeretnék emelni. Két 34 hektáros terület áll rendelkezésükre, két helyrajzi számon, az
egyik az épületekkel ellátott Rákhát, a másik pedig külterület, s a két ingatlannak az
egybevonásával történne meg a fejlesztés. Ugy gondolja, bogy ebben az önkormányzatnak
pénzügyi kockázata nincs, hiszen a költségeket ők fogják fizetni, az önkormányzatnak pedig
meg kell adni a lehetőséget, hogy ezt le tudják bonyolítani.

Pőes János képviselő arra hívta fel a figyelmet, bogy az a terület NATURA 2000-es terület.
A képviselő kérdése: A 30 hektár terület mellett szántó is lesz?

Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta, hogy a Kit. tud róla, bogy az NATURA
2000-es terület, utánanéztek, s kömyezetvédelmi hatósággal kell együttműködniük, s a tervet
is ennek megfelelően fogják elkészíteni.
Ez a terület a TURBO BOILER Kit. és az AGROMARIN Kit. tulajdona volt, ezek a
társaságok 2015. évben megszűntek, létrejött a Kisköre — Rákbát Kit, mely súlyos jelzáloggal
volt terhelt, s a vétele így történt meg, amit az új tulajdonos kifizetett, és most már
jelzálogmentes.

Fejes Lőrinc képviselő az övezeti besorolásra kérdezett rá, valamint arra, hogy hány embert
foglalkoztatnak.

Magyar Csilla polgármester válasza: Eddig is mezőgazdasági övezet volt, a beépíthetőségre
és a beépíthető építmények magasságára vonatkozóan volt a kérése. A foglalkoztatási
létszámról nines tudomása.

Miután a képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta a településrendezési eszközei módosítását. Kérdése: Elfogadja-e a
képviselő-testület az előterjesztést az abban foglaltakkal? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett a következőképpen határozott:

20/2016.(II. 15.) képviselő-testületi határozat:
Kisköre Város településrendezési eszközei módosításának elhatározásának kiegészítéséről

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett a Magyarország
helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. ~ (1) bekezdés 1. pontjában,
valamint az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. Törvény 6.

* (1) bekezdésében, és a 8. ~ (1) bekezdésében biztosított jogkörében, továbbá a
településfejlesztési koncepcióról, az integrált településfejlesztési stratégiáról és a
településrendezési eszközökről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről
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szóló 314/2012.(XI. 8.) Konn rendelet VI. fejezete szerint a 2002-ben elfogadott
településrendezési eszközeit (településszerkezeti terv, helyi építési szabályzat, szabályozási
terv) módosítani, felülvizsgálni kívánja, az alábbiak tekintetében is, kiegészítve, módosítva a
2017/201 4.(XII. 17.) képviselő-testületi határozatot:
- A Kiskőre, külterület 0235/1 (AM-Il övezet), 0235/2 hrsz-ú (MG övezet), 0486/1

ingatlanok övezeti előírásainak módosítása, magánbefektetői kezdeményezésre, melynek
tervezési díját településrendezési szerződéssel a kezdeményező finanszíroz.

A településtervezési szerződés módosítására és a településrendezési szerződés aláírásra a
képviselő-testület a polgármestert felhatalmazza.

- Egyidejűleg a képviselő-testület az eredeti 217/20l4.(XII. 17.) képviselő-testületi
határozat módosítását a polgán~ester által közölt módosításokkal, kiegészítésekkel
támogatja.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A következőkben a Kiskörei Óv-Lak Óvoda vezetőjének a nyári nyitva tartássa’ kapcsolatos
kérelmét tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla polgármester előterjesztésében.
A polgármester a kérelemre vonatkozóan az alábbi tájékoztatást adta: Az intézményvezető a
a nyári kötelező takarítás idejére kérte a működés felfüggesztését, amely augusztus 1 -től
augusztus 19-ig tart.

Holló Gyula képviselő kérdése: Megoldott-e erre az időtartamra az elhelyezés?

Feketéné Perge Veronika intézményvezető válaszában elmondta: A kötelező nagytakarítás
idejére szünetet kell elrendelni, ezen kívül a szabadságokat is ki kell adni.

Elfogadja-e a képviselő-testület az ÓV-LAK ÓVODA kérelmét, mely szerint a fenntartó
önkormányzat 2016. augusztus 1-től augusztus 19-ig a kötelező nagytakarítási munkálatok
elvégzése idejére szünetelteti az óvoda működését? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

21/2016.(II. 153 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett úgy határozott,
hogy a Kiskörei OV-LAK Ovoda nyitva tartását a kötelező nyári nagytakarítás idejére,

2016. augusztus 1-től augusztus 19-ig
szünetelteti.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után a Kiskörei „Őszidő” Nyugdíjas Hagyományőrző Egyesület címer, név és
székhelyhasználat iránt benyújtott kérelmét tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla
polgármester előteijesztésében.
(Irásos kérelem a jegyzőkönyv „I” mellékletként csatolva).
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A kérelemmel kapcsolatban a polgármester elmondta: A Kiskörei Őszidő Nyugdíjas
Hagyományőrző Egyesület kérelemmel élt az önkormányzat felé címer, név és
székhelyhasználattal kapcsolatban, székhelyként a Kossuth út 10. szám alatti helyet kérik,
ahol eddig is működtek.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, Magyar Csilla polgármester a
következő kérdéseket tette fel:
- Hozzájárul-e a képviselő-testület a címer használathoz? Kézfelnyújtással jelezze.
A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott.
- Hozzájárul-e a képviselő-testület a Kiskörei Oszidő Nyugdíjas Hagyományőrző Egyesület

részére „Kisköre” név használatához? Kézfelnyújtással jelezze.
A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott.
- Hozzájárul-e a képviselő-testület Kisköre, Kossuth Út 10. szám alatti épületben a székhely

használathoz? Kézfelnyújtással jelezze.
A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott.

A szavazatok alapján Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy mindhárom kérdésre
7 igen szavazattal a képviselő-testület az alábbi határozatokat hozta:

22/2016.(II. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazattal hozzájárul a Kiskörei
.‚Oszidő” Nyugdíjas Hagyományőrző Egyesület részére Kisköre címerének használatához.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

23/2016.(II. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazattal hozzájárul a Kiskörei
„Oszidő” Nyugdíjas Hagyományőrző Egyesület részére Kisköre név használatához.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

24/2016S11. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazattal hozzájárul a Kiskörei
„Oszidő” Nyugdíjas Hagyományőrző Egyesület részére Kisköre, Kossuth 10. szám alatti
ingatlan székhelyként történő használatához és bejegyzéséhez.

Felelős; Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A következőkben Magyar Csilla polgármester az alábbiakról tájékoztatta a képviselőket: A
múlt hét folyamán Machlerné Kállai Eva Thököly Úti lakóingatlana teljes mértékben
lakhatatlanná vált, ezért azonnali döntést kellett hozni, s a Vak Bottyán úton lévő
önkormányzati lakóingatlanban, mint szociális bérlakásban kerültek elhelyezésre.
Az azonnali döntésre azért volt szükség, mert éjszaka történt a kár, akkor omlott le az ingatlan
memiyezete és kéménye.
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Ezt megelőzően már volt problémája, az önkormányzat felajánlotta a segítségét, amit
elutasitott, arra hivatkozva, bogy több tulajdonosa is van az ingatlannak.
A rendeletben meghatározott díjat fizetniük kell az önkormányzat felé, ezen kívül a közüzemi
díjakat, amelyet a Polgármesteri Hivatal pénztárába kell befizetnie.

Takács Attila alpolgármester számos kérdést fogalmazott meg: Lehet tudni, hogy a
lakóingatlanának mi lesz a sorsa? Van erre ráutaló magatartás, vagy ügy gondolják, hogy egy
végső megoldás lesz számukra? A rendeletben két év használat van meghatározva. Mi
történik, ha ezt az ingatlant sem gondozzák?

HoHó Gyula képviselő az alábbi kérdést tette fel: Mi történik akkor, ha nem fizeti a
költségeket?

Tóth János Zoltán jegyző válasza: Közfoglaflcoztatásban felvételre kerül, s írásos
nyilatkozatot kell tennie, hogy a béréből levonható legyen a költség.
A jegyző elmondta még, hogy tavaly novemberben jártak nála az ingatlan problémájával, s
megegyeztek abban, hogy az önkormányzat segítséget nyújt a felújításban, amelyet
elutasítottak.

Oláh Ferencné képviselő kérdése, hogy hány keresőképes van a családban?

Magyar Csilla polgármester válaszként elmondta, hogy három fö a keresőképes személy.

Oláh Ferencné képviselő számára érthetetlen, hogy az önkormányzat által felajánlott
segítséget nem fogadták el.

Tóth János Zoltán jegyző fentiekhez elmondta, hogy pénzt szerettek volna, ha ad az
önkormányzat. O elmondta nekik, hogy anyagi támogatásra nincs lehetőség, az önkormányzat
építőanyagot biztosít ilyen esetben.
Most a problémát viszont sürgősen meg kellett oldani, hiszen kisgyermek is van a családban.

Holló Gyula képviselő kérdése, hogy a lakóingatlanuk tulajdonjogáról lemondanának az
önkormányzat javára?

Tóth János Zoltán jegyző válasza: A lakóingatlan lebontása igen költséges lenne, ezért ők
azt nem vállalják fel.

Takács Attila alpolgármester kérdése, hogy szerzödéskötés történik?

Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta: Két évre kerül megkötésre a szerződés.

Póes János képviselő elmondta: Fel kell hívni arra a figyelmét, hogy két év alatt keressen
magának lakást.

Tóth János Zoltán jegyző elmondta, hogy nagyon nehéz helyzetben van az önkormányzat,
mert ha nem ad segítséget a miatt támadják, ha ad, akkor a miatt. Szerződésbe belefoglalásra
kerül, hogy két év alatt rendezni kell nekik az ingatlan ügyét.

Magyar Csilla polgármester az elhangzottak alapján az alábbiakat javasolta elfogadásra a
képviselőknek: A rendeletnek megfelelően két évre köt szerződést az önkormányzat
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Machlerné Kállai Évával. Az önkormányzat kiemelten felhívja a figyelmét az öngondoskodás
szükségességére, saját lakóingatlan keresésére.

A képviselők egyetértettek a polgármester által javasoltakkal, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki elfogadja az általa javasoltakat? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, bogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett a következők szerint döntött:

25/2016.(II. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett elfogadta az
önkormányzat tulajdonában lévő Kisköre, Vak Bottyán út 4. szám alatti lakóingatlan, mint
szociális bérlakás két évre rendelkezésre bocsátását Machlerné Kállai Eva kiskörei lakos
részére.
A szerződés megkötésére Az önkormányzat tulajdonában lévő lakások bérbeadásának
fehételeiről szóló 2/20l5.(II. 12.) önkormányzati rendelet értelmében kerül sor.
A képviselő-testület kiemelten felhívja a bérlő figyelmét az öngondoskodás szükségességére,
saját lakóingatlan keresésére.
Amennyiben a bérlő két éven belül saját lakóingatlanba költözik, úgy a vele kötött szerződés
felbontásra kerül.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után ingatlan felajánlást tárgyalt a képviselő-testület Magyar CsiHa polgármester
előterjesztésében.
(Irásos felajánlás a jegyzőkönyvhöz „J” mellékletként csatolva).

A polgármester a kérelemre vonatkozóan a következőket mondta el: Réti Lajosné és
Galambos Gáspár a 929/2-es hrsz-ú, 2765 m2 területű belterületi ingatlan önkormányzat által
történő megvételére tett ajánlatot.

Fejes Lőrinc képviselő kérdése, bogy árat nem határoztak meg?

Magyar Csilla polgármester nemmel válaszolt.

Pócs János képviselő türcsának találta, bogy a tulajdonosok nem tudják ki használja ezt a
területet. Véleménye, bogy járjanak utána ennek.

Fejes Lőrinc képviselő kevésnek tartotta a megadott információt, ez alapján nem lehet
dönteni.

Magyar Csilla polgármester javasolta, hogy a soron következő testületi ülésre napolja el a
képviselő-testület a döntést, s kérelmező kerüljön hiánypótlásra.

A képviselők egyetértettek a polgármester javaslatával, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki egyetért az általa javasoltakkal? Kézfelnyújtással jelezze.
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A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett a következőképpen határozott:

26/2016.(II. 153 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta Réti Lajosné és Galambos
Gáspár kiskörei lakosoknak a tulajdonukban lévő 929/2 brsz-ú, 2765 rn2 belterületi ingatlan
megvásárlására tett felajánlását, s 7 igen szavazat mellett az alábbiak szerint határozott:

A képviselő-testület kevésnek tartja az ingatlannal kapcsolatos információt. Kérik az eladási
ár meghatározásának, valamint a terület tulajdoni lap másolatának pótlását. A képviselő
testület kéri továbbá a tulajdonosok utánajárását a föld használójának kilétére vonatkozóan.
A képviselő-testület a fentiek pótlása után soron következő ülésén tárgyalja az ügyet.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés —2016. március 31.

A következőkben Csáti Andrásné Besenyőtelek, Ságvári u. 21. szám alatti lakos a tulajdonát
képező Kisköre, Dózsa Gy. u. 44. szám alatti ingatlan megvásárlására tett ajánlatát tárgyalta a
képviselő-testület Magyar Csilla polgármester előteijesztésében.
A polgármester által felolvasásra került az ajánlat.
(Irásos dokumentum a jegyzőkönyvhöz „K” mellékletként csatolva).

Németh Mihályné, Pócs János és Fejes Lőrinc képviselők elmondták, hogy a nevezett
ingatlanjól karbantartott, rendezett.

Magyar Csilla polgármester javaslatot tett az ingatlan értékbecslésére.

A képviselők egyetértettek a polgármester javaslatával, Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta az általa javasoltakat. Kérdése: Ki az, aki elfogadja a Kisköre, Dózsa
György u. 44. szám alatti ingatlanra történő értékbecslést? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett a következőképpen döntött:

27/2016.(II. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta Csáti Andrásné Besenyőtelek,
Ságvári u. 21. szám alatti lakos tulajdonát képező Kisköre, Dózsa György út 44. szám alatti
ingatlan önkormányzat által történő megvásárlására vonatkozó ajánlatát, és 7 igen szavazat
mellett az alábbiakban döntött:
- A képviselő-testület értékbecslést követően tesz ajánlatot az ingatlan önkormányzat által

történő megvásárlására.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2016. március 31.
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Magyar CsiHa polgármester előterjesztésében tárgyalta a képviselő-testület Oláh Ferenc
Kisköre, Erzsébet u. 32. szám alatti lakos V2 részben tulajdonát képező Kisköre, Ujélet tanya
önkormányzat által történő megvásárlására tett ajánlatát.
A polgán~ester által felolvasásra került a felajánlás.
(Irásos felajánlás a jegyzőkönyvhöz „L” mellékletként csatolva).

Oláh Ferencné képviselő személyes érintettséget jelentett be, a döntésben nem kíván részt
venni.

A képviselők részéről észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester az alábbi kérdést
intézte a képviselők felé: Ki az, aki elfogadja Oláb Ferencné szavazástól való mentességét?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő közül 6 igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester
megállapította, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett elfogadta Oláh Ferencné
képviselő szavazástól való mentességét, melyről a határozat a következő:

28/2016.(II. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta Oláb
Ferencné képviselő személyes érintettség miatt szavazástól való mentességét Oláh Ferenc
Kisköre, Erzsébet u. 32. szám alatti lakos !h részben tulajdonát képező Kisköre, Ujélet tanya
önkormányzat által történő megvásárlására tett ajánlatának döntésénél.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

Fejes Lőrinc képviselő az alábbi kérdést tette fel a felajánlással kapcsolatban: A másik 1,4

rész kinek a tulajdona?

Magyar Csilla polgármester válasza: Fábián János kiskörei lakosnak a tulajdona. Ő viszont
nem jelezte tulajdonrészének az önkormányzat felé a megvásárlásra irányuló felajánlását.

Tóth János Zoltán jegyző a polgármester által elmondottakhoz felhívta a figyelmet arra,
hogy egyeztetésre van szükség a másik tulajdonossal, mivel neki elővásárlási joga van.

Fejes Lőrinc képviselő véleménye, hogyha a másik tulajdonos nem él elővásárlási jogával, s
nem tart igényt a tulajdonrészre, akkor is mérlegelni kell, hogy mit tud úgy kezdeni az
önkormányzat, hogy abban a tulajdonjogban van egy magánszemély, vagy egy egyéni
vállalkozó.

Pécs János képviselő az értékbecslést javasolta.

Magyar Csilla polgármester a következőket javasolta: Felhatalmazást kér a másik
tulajdonossal történő egyeztetésre, s amennyiben ő is értékesíteni kívánja, egyetért
tulajdonostársa szándékával, és az önkormányzatnak ajánlja fel, abban az esetben történjen
értékbecslés.

A képviselők egyetértettek a polgármester javaslatával, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel? Ki az, aki elfogadja az általa javasoltakat? Kézfelnyújtással jelezze.
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A jelenlévő 7 képviselő közül 6 igen szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett az alábbiak szerint határozott:

29/2016S11. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta Oláb Ferenc Kisköre,
Erzsébet út 32. szám alatti lakos % részben tulajdonát képező Ujélet tanya önkormányzat által
történő megvásárlására tett ajánlatát és 6 igen szavazattal a következőképpen döntött:
- a képviselő-testület felhatalmazza Magyar Csilla polgármestert a másik tulajdonossal

történő egyeztetésre, amennyiben nem él elővásárlási jogával, egyetért tulajdonostársa
szándékával, és értékesíteni kívánja tulajdonrészét, s azt az önkormányzatnak ajánlja fel
megvásárlásra, abban az esetben értékbecsiést rendel meg az önkormányzat a major és a
hozzátartozó istállók vonatkozásában.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2016. március 31.

A következőkben a csónakkikötő ügyét tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla
polgármester előterjesztésében. A polgármester a következőket mondta el: A csónakkikötő
bérlőjével a KÖTIVIZIG március 10-ével felmondta a bérleti szerződést. Kérdésként merült
fel, hogy bérlőként számíthatnak-e az önkormányzatra. Hivatalos megkeresés ugyan még nem
történt, mivel a bérlő még ott van, egy beszélgetés során merült ez fel. A lezárás a
KÖTIVIZIG részéről március 10-én fog megtörténni, s utána teheti meg az ajánlatot az
önkormányzat részére.
Ebben az ügyben többször megkereste az önkormányzatot a jelenlegi bérlő is, sajnos nem
minden esetben mondta el a valóságot. A tisztánlátás érdekében jegyző Úr megbeszélést
folytatott a Kit.. másik tulajdonosával, valamint a terveket készítő mérnökkel is egyeztetésre
került sor, és kiderült, hogy amit a bérlő elmondott, abból semmi sem fedi a valóságot.
A polgármester kérdése: Amennyiben a KOTIVIZIG felajánlja az önkonnányzat részére a
csónakkikötő bérlését, abban az esetben az önkormányzat kívánja-e ezt megtenni?

Pécs János képviselő kérdése: A bérlőnek van-e tartozása?

Magyar Csilla polgármester válasza az utóbbi kérdésre: A tartozás nem az önkormányzatra
tartozik, és nem szeretné ezzel átvenni. Kizárólag jogtiszta helyzetet teremtve kíván az
önkormányzat belemenni. A stégekre a bérleti díj március 31-ig van kifizetve, a stég
tulajdonosai készek azt az önkonnányzat rendelkezésére bocsátani ugyanúgy abban a
formában. Minden más fejlesztés, ami ott történt, az a későbbiekben a KOTIVIZIG-től rngg,
bogy hogyan számítják be. Az önkormányzat semmiféle terhet nem akar átvenni.

Holló Gyula képviselő elmondta: Tudni kellene, hogy a KÖTIVIZIG milyen ajánlatot tesz.

Magyar Csilla polgármester válasza: Azért mondta el, bogy gondolkodjon-e az
önkonriányzat a tárgyalás lefolytatásán.

Holló Gyula képviselő véleménye, hogy lehet rajta gondolkodni, de nyilvánvaló, hogyha a
váll&kozónak nem érte meg, oka volt.

Magyar CsiHa polgármester válaszában elmondta: A legjobb adottságÚ ez a kikötő, amelyet
a település eddig nem tudott kihasználni. Már az előző pályázat kiírásakor a KOTIVIZIG-nek
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szándéka volt, bogy az önkormányzatot megszólítsa. A bérleti díjak is kedvezően alakulnak
az önkormányzatok számára.

Takács Attila alpolgármester az alábbiakat mondta cl: Tiszanánán az BNTER-NÁNA Kfl
nek is megéri a kikötő üzemeltetése.

Holló Gyula képviselő viszontválasza: Annak idején szó esett kotrásról és sok másról, amit a
bérlőnek kellett volna bevállalni. Amennyiben az önkormányzat fogja bérelni ez az
önkormányzatra hárul.

Takács Attila alpolgármester válasza: Ha az önkormányzat ezt mégis szeretné, turisztikai
fejlesztésekből lehet támogatni. Sajnos a bérlők még mindig nagyobbat mondtak, mint ami a
valóság volt.

Fejes Lőrinc képviselő, KÖTIVIZIG Kiskörei Szakaszmérnökség vezetője
kiegészítésként a következőket mondta el: A szerződés felmondása már megtörtént, március
10-én a birtokba visszavétel történik meg. Amennyiben ez utóbbi sikerrel jár, Újra szabaddá
válik a terület. A nemzeti vagyongazdálkodásról szóló törvény lehetőséget ad arra, hogy az
önkormányzatok esetében el lehet tekinteni a pályáztatástól. Abban az esetben, ha a helyi
önkonnányzat nem tart rá igényt, akkor kell pályáztatni. A terület felértékelésre kerül, a
birtokba visszavételkor dől el, hogy mi az, ami állagsérelem nélkül nem bontható cl és ott
marad a területen, nii az, ami elszállítható.

Oláh Ferencné képviselő véleménye, hogy el kell gondolkodni azon, hogy az
önkormányzatnak megérné a csónakkikötő üzemeltetése. A Tisza-tó körüli kerékpártúra
alkalmából többször tapasztalta, hogy a csónakkikötőknél rengeteg ember van.

Magyar Csilla polgármester elmondta, hogy Tiszaderzs és Tiszaszőlős is gondolkodik a
hozzájuk tartozó csónakkikötő üzemeltetésén.

Fejes Lőrinc képviselő, KÖTIVIZIG Kiskörei Szakaszmérnökség vezetője válasza:
Tiszaszőlős önkormányzatával már a szerződés megkötésre került 10 évre.
Tiszaderzsen a területet visszavette birtokba a KOTIVIZIG, s rövid időn belül megkötésre
kerül a szerződés, és saját tulajdonú Kit-vel szeretnék az üzemeltetést végezni.

Holló Gyula képviselő javasolta, hogy a kikötő üzemeltetése mellett döntés esetén, meg kell
vizsgálni a most kialakult árakat, meg a vállalkozó által diktált árakat, annak érdekében, hogy
versenyképes legyen az önkormányzat. Információi szerint a mostani bérlő a környéken lévő
kikötőkhöz képest háromszoros árakat kért.

Pócs János képviselő véleménye, hogy mindenképpen meg kell próbálni, már régen ezt
kellett volna tenni.

Takács Attila alpolgármester véleménye, hogy az üzemeltetést mindenképpen az
önkormányzati tulajdonú K~-nek kell végezni.

Tóth János Zoltán jegyző elmondta még, hogy az egyeztetések során a bérlők elbeszéltek
egymás mellett, sok mindent nem tártak fel előttük, ennek ellenére szerettek volna
együttműködni az önkormányzattal.
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Fejes Lőrinc és Pócs János képviselők nem támogatták a bérlőkkel Való együttműködést.

Miután a képviselők részéről több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, Magyar Csilla
polgármester szavazásra bocsátotta a csónakkikötő önkormányzat által történő bérlését.
Kérdése: A csónakkikötő március 10-ej KOTIVIZIG által történő birtokba Vétele után, és az ő
megkeresésükre elviekben hozzájárul-e a képviselő-testület az elkövetkezendő a csónakkikötő
bérléséhez? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület a következők szerint határozott:

30/2016.(II. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete? igen szavazat mellett elvi hozzájárulását
adja Kisköre csónakiikötő 2016. március 10-i KOTIVIZIG által történő birtokba vétele, és az
ő megkeresésük után a csónakkikötő bérlésére.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A továbbiakban Magyar CsiHa polgármester a csónakkikötő bérlőjével történő
együttműködéssel kapcsolatban tette fel kérdését, mely szerint: Támogatja-e a képviselő
testület 2016. március 10-e után az együttműködést a jelenlegi bérlővel, a Retro Hajó Kft-vel?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő ? képviselő nemmel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 7 nem szavazat mellett az alábbiak szerint döntött:

31/2016S11. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete ? nem szavazat mellett nem támogatja
2016. március 10-e után Kisköre csónakkikötő jelenlegi bérlőjével, a Retro Hajó Kit-vel
(1144 Budapest, Ond Vezér útja 1-3. I. em. 18.) történő együttműködést.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A következőkben Magyar Csilla polgármester az alábbiakról tájékoztatta a képviselőket: Az
elmúlt időszakban megkeresték befektetők TOP-os turisztikai fejlesztésekkel kapcsolatos
ötletekkel, s ezekre a fejlesztésekre létre jönne egy közös Kit., s a többségi tulajdonos az
önkormányzat lenne.

Dr. Molnár Péter aljegyző elmondta, hogy többségi tulajdon nem elegendő a projekt
lezárásához, kizárólagos tulajdonú Kit. kell.

A képviselők határozottan elzárkóztak a nem önkormányzati tulajdonú Kit-vel történő
együttműködéstől. Ezek után Magyar Csilla polgármester kérdésként tette fel: Támogatja-e
a képviselő-testület TOP-os pályázatok megvalósításához nem kizárólagos önkormányzati
tulajdonú Kit-vel történő együttműködést? Kézfelnyújtással jelezze.
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A jelenlévő 7 képviselő nemmel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett a következőkben határozott:

32/2016.(JI. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 nem szavazat mellett nem támogatta a
TOP-os pályázatok megvalósításához nem kizárólagos önkormányzati tulajdonú Kit-vel
történő együttműködést.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után Pócs János képviselő az alábbi kérelemmel élt: Az üdülőterületen az 5 tonna feletti
mezőgazdasági gépek közlekedését korlátozni kellene. A Saturnus kempingben Richard
Merrikin mezőgazdasági gépei parkolnak, s ezek kimenetelkor összetörik az utat. A képviselő
elmondta, hogy Tiszanánához tartozó dinnyésháti üdülőbe az 5 tonna feletti gépek 10.000,-Ft
díj fizetése után közlekedhetnek.

Dr. Molnár Péter aljegyző elmondta, hogy ennek utána kell nézni.

A képviselők helyeselték képviselőtársuk által elmondottakat. Magyar Csilla polgármester
javasolta elfogadásra az üdülőterületen 5 tonna feletti gépek közlekedésére díj fizetésének a
megvizsgálását, s ennek lehetősége után tábla kitételével díjfizetés kerül bevezetésre.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett az alábbi határozatot hozta:

33/2016.(II. 15.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett elfogadta, hogy
Kisköre üdülőterületen az 5 tonna feletti gépjárművek közlekedésére díj fizetésnek a
megvizsgálását, s ennek lehetősége után tábla kitételével díjflzetés kerül bevezetésre.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Miután több nyilvánosan megtárgyalandó ügy nem szerepelt napirenden, Magyar Csilla
polgármester zárt ülés tartására tett javaslatot. Javaslatát a képviselő-testület elfogadta.
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